
BIJLAGE 2 
 

Evaluatie terrassen 

 
Voorstel nieuw terrassenbeleid 

In 2011 zijn de Beleidsregels Horecaterrassen 2011 van kracht geworden. Doelstelling 

hiervan was om te komen tot administratieve lastenverlichting en deregulering. Hierbij is een 

meldingssysteem in werking gesteld, waarbij alleen voor uitzonderingssituaties nog een 

terrasvergunning noodzakelijk was. 

 

Evaluatie 

Het meldingssysteem is intern door meerdere disciplines geëvalueerd.  

Conclusie van deze evaluatie is dat het meldingssysteem niet naar verwachting heeft gewerkt.  

De melding blijkt in de praktijk niet tot minder lastenverlichting en deregulering te leiden dan 

gedacht. Het afhandelen van de melding kost bijna evenveel tijd als het beoordelen een 

vergunningaanvraag. Bij een melding worden minder stukken overlegd zodat de beoordeling 

lastig is. Handhavers komen regelmatig tegen dat de bevestigde melding niet overeenkomt 

met de werkelijkheid. 

 

Dit leidt tot onduidelijkheid voor de ondernemer en handhaver, en veel ‘gedoe’ achteraf.  

 

Het huidige pakket algemene regels bestaat uit 27 voorschriften. De hoeveelheid regels wordt 

als onoverzichtelijk ervaren door de ondernemer en is lastig werkbaar voor de handhaver. 

Ook staan er mogelijk overbodige voorschriften in die bijvoorbeeld in andere regelgeving is 

opgenomen. De voorschriften kunnen worden teruggebracht tot een kleiner aantal en meer 

helder pakket.  

 

Aantallen terrassen 

In Haarlem zijn ongeveer 200 terrassen. In 2014 zijn er 45 terrasmeldingen gedaan en 14 

terrasvergunningen aangevraagd en verleend. Van dit totaal uit 2014 is ongeveer de helft een 

nieuw terras, de andere helft betreft een ‘overname’ van een bestaand terras. 

 

Er zijn ten aanzien van terrassen in 2014 de volgende handhavende maatregelen opgelegd en 

uitgevoerd: 

- 6 waarschuwingen en 1 voornemen op basis van het horecasanctiebeleid  

- 7 voornemens, 1 last onder dwangsom en 2 invorderingsbeschikkingen in 

bestuursrechtelijke handhavingsprocedures.  

- advisering op een terrasmelding of vergunningaanvraag door een locatiebezoek. 

 

Conclusie 

Het aantal handhavende maatregelen op het totaal gezien rechtvaardigt het terugbrengen van 

het aantal voorschriften. 

Het voorstel is om het meldingssysteem af te schaffen en te vervangen door een 

vergunningsvrij regiem met algemene regels. Alleen voor uitzonderingssituaties is nog een  

terrasvergunning nodig. Het gaat dan om terrassen tegen gevels van derden, terrassen aan de 

overzijde van de weg of eilandterrassen en terrassen met andere afmetingen dan genoemd in 

de algemene regels. Daarnaast kan de burgemeester besluiten om in voorkomende gevallen in 

het kader van de handhaving van de openbare orde en veiligheid en bescherming van het 

woon- en leefklimaat voor het terras een vergunning te laten aanvragen. In deze vergunning 



kunnen dan o.a. voorschriften worden opgenomen ten aanzien van de openingstijden van het 

terras en de afmetingen.  Dit ter voorkoming van overlast en aantasting van openbare orde.  

 

 


